

[Text]

Did the amalgamation of four unions affect any of your labour contracts or did this stop any of the contracts from attaining completion?

Mr. MacMillan: No, it did not. We have employees who are involved in this amalgamation. The Brotherhood of Railroad Trainmen, for example, is one. I think we completed a contract with them subsequent to the amalgamation.

Mr. Trudel: I have one last question, Mr. Chairman. Is there any possibility of an amortization similar to the one that you had in 1952 taking place in the next few months?

Mr. MacMillan: Modernization?

Mr. Trudel: Amortization, or write-offs.

Mr. MacMillan: I should not think so.

Mr. Trudel: Thank you, Mr. Chairman.

The Chairman: Mr. Rock, no questions? Mr. Benjamin.

Mr. Benjamin: Mr. MacMillan, with regard to your hotel operations, do you have with you, or can you tell me offhand even, if there are any plans for renovations and enlargement of your facilities at the Bessborough in Saskatoon, either this year or next?

Mr. MacMillan: A parking facility has either begun or is about to begin there. This will be in association with the hotel, and that is one definite modification or auxiliary facility. There are going to be some new passenger elevators and there is a provision for a new beverage room.

Mr. Benjamin: The main reason I was interested in this is that the organization I was employed by was responsible for organizing a province-wide convention every year, and frankly, your convention facilities are completely inadequate for anything more than 500 or 600 people. I have had discussions with your present and previous hotel managers and other senior members of the staff and there have been investigations by architects, your construction people, and the hotel people themselves who have made submissions to you people in Montreal.

Mr. MacMillan: Yes, I knew there was an architectural inspection made of this.

Mr. Benjamin: If I might put in an oar with some of your other hotel employees on the management side unless you do something about enlarging those convention facilities you are not going to get any more conventions of the reasonable size of 500 or more

[Interpretation]

soulever. En ce qui concerne l'amalgamation des quatre syndicats, est-ce que cela a affecté vos conventions collectives ou est-ce que cela vous a empêché de les conclure?

M. MacMillan: Non. Nous avons des employés qui sont impliqués dans cette amalgamation, la Fraternité des agents de train, par exemple. Je crois que nous avons conclu un contrat avec eux, après l'amalgamation.

M. Trudel: Une dernière question. Est-il possible qu'il y ait, au cours des prochains mois, un amortissement tel que celui qui s'est produit en 1952?

M. MacMillan: Pardon?

M. Trudel: Y aura-t-il un amortissement?

M. MacMillan: Je ne pense pas.

M. Trudel: Merci, monsieur le président.

Le président: Monsieur Rock, pas de questions? Monsieur Benjamin.

M. Benjamin: Monsieur MacMillan, en ce qui concerne l'exploitation des hôtels, est-ce qu'il y a des plans pour la rénovation et l'agrandissement de l'hôtel Bessborough à Saskatoon, cette année, ou l'année prochaine?

M. MacMillan: Il y a une installation de stationnement qui est déjà commencée ou est sur le point de l'être. Et ceci sera associé à l'hôtel. Voilà donc une modification bien précise, un service auxiliaire. Il y aura de nouveaux élévateurs et aussi une nouvelle taverne.

M. Benjamin: Ce qui m'intéresse avant tout, c'est que la compagnie pour laquelle je travaillais était chargée d'organiser un congrès provincial chaque année, et, à vrai dire, vos installations de congrès sont parfaitement inadéquates, lorsqu'il s'agit de recevoir plus de 500 ou 600 personnes. J'ai eu des discussions avec votre gérant actuel, ainsi qu'avec les précédents, et d'autres personnes de l'hôtel, et les gens de la construction, les architectes, qui ont fait des soumissions, à Montréal.

M. MacMillan: Je sais qu'il y avait eu un architecte impliqué dans l'affaire.

M. Benjamin: Avec vos autres employés, du côté de la direction, à moins que vous amélioriez ces installations de congrès, vous n'aurez plus d'autres congrès de 500 personnes ou plus. C'est un très bel hôtel. Je sais que vous avez un terrain de stationnement et